
Hvad gør vi? –opsamling på drøftelse på fremtidsseminaret 22.2. 2015 

Spørgsmål 

 

Kommentarer 

Økonomisk opdeling:  

Giver det mening at dele ansøgninger op i over eller 

under fx 10.000 kr.? Kan sekretariatet klare 

indstillinger (på fx under)  

Ikke dele –alle ansøgninger er lige vigtige. Vi skal se 

på principper -ikke beløb. Det giver føling med 

ansøgerne. Nogle for og nogle imod at sekretariatet 

kan lave indstillinger på små ansøgninger. Store 

ansøgninger, som måske passer ind i et tema, kan 

tages ind af en arbejdsgruppe. Måske udlodde 

puljer til nogle af temaerne –fx projekter på/om 

Fælleden.   

Faglig opdeling:  

Skal vi fastholde den faglige opdeling, eller have en 

tværgående puljeansøgnings-gruppe? 

Fastholde den faglige opdeling. Måske skal 

tovholderne i højere grad kommunikere/kontakte 

hinanden inden møderne, koordinere behandlingen 

af ansøgninger/høringer. Måske både før og efter 

behandlingen inden indstillingen til LU. Mindre 

tidskrævende for resten af gruppen. Måske en ide 

med en pulje-gruppe.  

Tidsopdeling: 

Vil det hjælpe, at samle ansøgningerne i kvartalsvise 

klumper? 

Noget skal gøres. Måske kvartalsvise runder. Så 

bruger man samme behandlingstid på 

ansøgningerne, men forskudt over en periode, og 

derved mere tid til projektarbejde. Måske hver 

anden måned. Måske opdele LU-møderne: 1 time 

pulje, 1 time høringer, 1 time andet. Et problem, 

men løsningen er svær. Arbejdsgrupperne: tage 

egne projekter først –så kan man tage hjem før 

høringer/puljer. Hver måned, men færre projekter –
man kan fx melde ud at der er tre temaer for et år.  

Måske skal LU bruge mere tid, hvis vi vil det hele?  

Budgetopdeling ifht egne projekter: 

Kan vi i november/december afsætte midler til 

’egne’ projekter i målrettede puljer, til det 
kommende år? 

Ja, til noget. Men ikke til mange projekter. Ikke 

mange opdelinger. Fx til ’fokusprojekter’ og så en 
’åben pulje’. 

Nemmere adgang/færre spørgsmål: 

Skal vi kigge på vores procedure vedr. ansøgninger? 

Nyt skema. Bedre hjemmesidevejledning? 

Ny hjemmeside for ansøgninger: Skarpere skema. 

Diskussion om elektronisk/ikke elektronisk skema. 

Lægge et eksempel på en ansøgning og et budget 

på siden. Måske lave en lille tegnefilm/video. 

Opfordre mere til hjælp fra sekretariatet. Lave pop-

ups for at forklare ord, schroll-down  

 

Øvrige bemærkninger:  

Der skal sorteres i projekterne, måske prioritere dem efter aktualitet. Have fokus på projekter, hvor der er 

samarbejde med lokale aktører på de enkelte projekter. 

Sekretariatet laver forslag til hvilke projekter, der skal have sekretariats-ressourcer.  


